
Delegatska beseda
je bila odmevna

Za nami je še eno štiriletno obdobje dela naše
delegatske skupščine, vendar tokrat konec ob-
dobja ni tak kot drugekrati. To je bilo namreč
tudi zadnje obdobje delegatske skupščine v taki
sestavi. Nova bo sestavljena iz članov različnih
strank in razmerje moči odločanja bo drugače
porazdeljeno. In treba je priznati, da človek po-
misli na pretekla obdobja delegatskih skupščin
brez nostalgije, čeprav so marsikaj naredili tudi
naši dosedanji delegati. Iz dela v zadnjih štirih
letib bomo »potegnili« nekaj pomembnejših
stvari.

Tako so delegati zbora združenega dela
v obravnavi stanja v naši kovinsko-predelovalni
industriji opozorili na potrebo po pravočasni pri-
pravi na tiino gospodarstvo. Že leta 1988 (na-
tančneje 1. junija) so naši delegati delovnim orga-
nizacijam v občini, skupnosti za zaposlovanje in
Zavodu za družbeno planiranje dali pobudo tudi
za pravočasno pripravo programov za prekvalifi-
kacijo delavcev, ki bodo zaradi preobrazbe gospo-
darstva postali tehnološki presežek.

Delegati so opozorili tudi na to, da pri tako
visoki inflaciji zavarovalna politika naših zavaro-
valnic izgublja na pomenu, saj ob koncu zavaro-
valnega obdobja ni bilo mogoče primerjati vlože-
nega denarja s tistim, kar je iz zavarovalnice
prišlo. Zavarovalnica Triglav je predstavila nove
zavarovalne pogoje. V tem mandatnem obdobju
so naši delegati sprejeli sklep o uvedbi začasnega
ukrepa družbenega varstva v petih delovnih orga-
nizacijah in sklep o uvedbi ureditvenih razmer
v DO Zmaga. Vsi ukrepi — še vedno pravzaprav
škriplje le v Igu — so dosegli svoj namen.

Na področju obrti so se delegati »vtaknili« v za-
sebno opravljanje dimnikarske službe, na področ-

ju davkov so delegati priporočili možnosti za
ostrejšo obravnavo tistih, ki z družbenimi zemljiš-
či ne upravljajo smotrno. Delegati so se odločili
tudi za izstop iz skupnosti slovenskih občin, raz-
pravljali pa so tudi o novera konceptu praznova-
nja občinskega praznika.

Posebno intenzivno, to je treba reči, so se dele-
gati naše občinske skupščine ukvarjali s prostor-
sko problematiko. Sprejeli so poročilo o preverbi
pravilnosti postopkov v zvezi z gradnjo Polikema
na Rudniku, skupina delegatov za zbor občin pa
je republiškemu IS dala pobudo za ustavitev grad-
nje Polikema. Posebna pozornost je veljala pro-
blemu črnih gradenj, s katerimi imamo v naši
občini še prav posebno veliko težav. Delegati so
pozvali Komunalno podjetje Ljubljana, naj čim
prej zagotovi ekipo za rušenje črnih gradenj.

Uspešno je bilo tudi delo skupin deleatov za
republiško skupščino, ki so na 53 sejah obravna-
vale več kot 1000 točk dnevnega reda, oblikovale
320 stališč, 18 amandmajev, 20 pobud in 10 dele-
gatskih vprašanj. Tako so skupine recimo opozo-
rile na probleme v kmetijstvu, predlagale kon-
kretne spremembe na področju prostorske zako-
nodaje, da bi omogočili hitrejše ukrepanje pri
razlastitvi objektov...

V zadnjem mandatnem obdobju je naša dele-
gatska baza skupščini in njenim organom postavi-
la skupno 284 delegatskih vprašanj, največ s po-
dročja cest, urejanja in varstva okolja in komu-
nale.

Pa poglejmo še, kako so se delegati udeleževali
sej občinske skupščine. Povprečna udeležba na
zborih združenega dela je bila 70,1 odstotka, na
zborih krajevnih skupnosti 77,7 odstotka in na
družbenopolitičnih zborih 67 odstotkov. Bo v no-
vem parlamentu bolje?


